

İSTANBUL GELİŞİM ÜNİVERSİTESİ

Lisansüstü Eğitim Enstitüsü

Yüksek Lisans ve Doktora Programlarının Kesin Kayıt İçin Gerekli olan Belgeler

1. Lisans diplomasının aslı ve Türkçe noter onaylı veya Türkiye Cumhuriyeti Dış Temsilcilikleri tarafından onaylı tercümesi.
2. Lisans transkriptinin aslı ve Türkçe noter onaylı veya Türkiye Cumhuriyeti Dış Temsilcilikleri tarafından onaylı tercümesi.
3. Yüksek lisans diplomasının aslı ve Türkçe noter onaylı veya Türkiye Cumhuriyeti Dış Temsilcilikleri tarafından onaylı tercümesi (Doktora Öğrencileri için)
4. Yüksek lisans transkriptinin aslı ve Türkçe noter onaylı veya Türkiye Cumhuriyeti Dış Temsilcilikleri tarafından onaylı tercümesi. (Doktora öğrencileri için)
5. Yabancı dil belgesi (varsa)*
 - TÖMER, Türkçe bölüme kayıt yapacak öğrenciler için
 - TOEFL, YÖKDİL ya da YDS İngilizce bölüme kayıt yapacak öğrenciler için
6. Pasaportun aslı ve Türkçe noter onaylı veya Türkiye Cumhuriyeti Dış Temsilcilikleri tarafından onaylı tercümesi (Öğrencinin kimlik bilgilerini gösteren sayfa).
7. Denklik belgesi (varsa)*
8. Kabul mektubu
9. Ödeme planı (muhasabe biriminden temin edilebilir)
10. 4 adet vesikalık fotoğraf

Dikkat edilmesi gereken hususlar

- a. Orijinal diploması ve transkripti İngilizce olup İngilizce bölüme başvuran öğrencilerin belgelerini Türkçeye çevrilmesine gerek yoktur.
- b. Online kayıt yaptıracak öğrencilerin belgelerini eksiksiz ve net bir şekilde sisteme yüklemeleri gerekmektedir.
- c. Yabancı dil belgesi bulunmayan öğrenciler, yabancı dil yeterlilik sınavına girmeleri gerekmektedir.
- d. İstanbul gelişim üniversitesi denklik belgesi olmayan öğrenciler için başvuruda bulunacaktır.
- e. İstanbul Gelişim Üniversitesi, YÖK tarafından lisans veya yüksek lisans diplomaları tanınmayan öğrencilerin kayıtlarını silme yetkisine sahiptir.

ISTANBUL GELISIM UNIVERSITY

Institute of Graduate Studies

Documents Required for Final Registration for Master and PhD degree programs

1. Original bachelor's degree diploma, translated to Turkish and notarized or approved copy (by Turkish Embassy/Consulate General within the home country).
2. Original bachelor's degree transcript, translated to Turkish and notarized or approved copy (by Turkish Embassy/Consulate General within the home country).
3. Original masters degree transcript (for PhD students), translated to Turkish and notarized or approved copy (by Turkish Embassy/Consulate General within the home country).
4. Original masters degree diploma (for PhD students), translated to Turkish and notarized or approved copy (by Turkish Embassy/Consulate General within the home country).
5. Foreign language certificate (if any)*
 - TÖMER Certificate for Turkish programs.
 - TOEFL, YÖKDİL or YDS for english programs.
6. Original passport and Notarized copy of Passport pages which are showing the student identity information
7. Equivalence certificate (if any)*
8. Final acceptance letter
9. Payment plan (it can be provided from the finance department)
10. Four passport-size photos

Notices:

- a. The original english version documents (graduate certificate and transcript) is acceptable for the students who will enrolled in english programs.
- b. Students who will register online are required to upload their documents to the system completely and clearly.
- c. Students who do not have a foreign language certificate must take the language proficiency exam.
- d. Istanbul Gelisim University will apply to the Council of the Higher Education for students who do not have a certificate of equivalence.
- e. Istanbul Gelisim University (IGU) has the authority to cancel the registration of students whose undergraduate or graduate graduation certificates are unaccredited by the Council of the Higher Education in Turkey.

جامعة اسطنبول غليشم

معهد الدراسات العليا

المستندات المطلوبة للتسجيل النهائي لبرامج الماجستير والدكتوراه

1. النسخة الأصلية من شهادة البكالوريوس ونسخة منها مترجمة إلى اللغة التركية ومصدقة من قبل كاتب العدل ال(noter) أو مصدقة من قبل السفارة / القنصلية العامة التركية داخل الوطن الأم.
2. النسخة الأصلية من شهادة كشف الدرجات، ونسخة منها مترجمة إلى اللغة التركية ومصدقة من كاتب العدل ال(noter) أو مصدقة من قبل السفارة / القنصلية العامة التركية داخل الوطن الأم.
3. النسخة الأصلية من شهادة درجة الماجستير (لطلبة الدكتوراه) ، ونسخة منها مترجمة إلى اللغة التركية ومصدقة من قبل كاتب العدل ال(noter) أو مصدقة (من السفارة التركية / القنصلية العامة داخل البلد الأم.
4. النسخة الأصلية من شهادة كشف الدرجات (لطلبة الدكتوراه) ، ونسخة منها مترجمة إلى اللغة التركية ومصدقة من قبل كاتب العدل ال (noter) أو نسخة مصدقة من قبل السفارة التركية / القنصلية العامة داخل البلد الأم.
5. شهادة اللغة الأجنبية (إن وجدت) *
 - شهادة TÖMER لبرنامج اللغة التركية.
 - TOEFL أو YÖKDİL أو YDS لبرنامج اللغة الإنجليزية.
6. جواز السفر الأصلي ونسخة موثقة من صفحات جواز السفر التي تظهر معلومات هوية الطالب
7. شهادة المعادلة (إن وجدت) *
8. خطاب القبول النهائي
9. خطة الدفع
10. صور شخصية عدد (4)

ملاحظات:-

- a. يتم قبول النسخ الأصلية باللغة الانكليزية بالنسبة لشهادة البكالوريوس وشهادة كشف العلامات للطلاب الذين سيلتحقون بالبرامج التي تُدرس باللغة الانكليزية (لا داعي لترجمتها للغة التركية).
- b. على الطلاب الذين سيقومون بالتسجيل عبر الإنترنت (online) تحميل مستنداتهم على النظام بشكل كامل وواضح.
- c. يجب على الطلاب الذين ليس لديهم شهادة لغة أجنبية اجتياز اختبار إجادة اللغة.
- d. سوف تقوم جامعة اسطنبول غليشم بتقديم طلب معادلة أخر شهادة حاصل عليها الطالب في حال عدم توفرها من قبل الطالب
- e. لدى جامعة اسطنبول غليشم سلطة إلغاء تسجيل الطلاب الذين لم يتم اعتماد شهادات تخرجهم في المرحلة الجامعية أو الدراسات العليا من قبل مجلس التعليم العالي في تركيا